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Српска напредна странка на све начине покушала је да са дневног реда данашње
седнице Европског парламента уколони као теме бројне афере које потресају
Србију попут “Крушика”, “Јовањице” и "Телекома”, “Савамале”, сазнаје Нова.рс. У
покушају да сведе разговоре о Србији на питања о стању демократије и медијских
слобода, према информацијама нашег портала, СНС је за то лобирала преко дела
Европске народне партије (ЕПП). Да ли је СНС успела у лобирању биће познато
након гласања ЕП о извештају о напретку Србије ка ЕУ.

  

Извештај о напретку Србије у процесу приступања ЕУ већ сам по себи је био за
представнике власти проблематичан. А како су се у Србији афере и проблеми само
множили, и извештај је допуњаван. То је рађено на основу амандмана које су подносили
посланици ЕП.

  

Последњи пут се то десило прошле недеље. Амандмани које су поднели посланици из
група социјалдемократа, либерала и зелених, између осталог, односе се на недавне
нападе на портал КРИК и организацију ЦРТА, пренео је портал Еуропиен Wестерн
Балканс.
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Извештај о Србији, који је саставио европски посланик Владимир Билчик, усвојен је у
Одбору за спољне послове Европског парламента у фебруару и о њему ће се данас
изјашњавати цео парламент на пленарној седници. Посланици имају право да поднесу
такозване “усмене амандмане” на ову верзију извештаја, и укупно их је 21.

  

Четири велике афере – “Јовањица”, “Крушик”, “Телеком”, “Свамала”,  заправо су највећи
проблем за власт у Србији, која је, уочи данашње седнице, покушавала да издејствује да
се о њима не говори или да се дискусија сведе на минимум.

  

Тако је ЕПП у међувремену затражила да се о седам чланова Извештаја о Србији гласа
по деловима. Међу поменутим члановима се налази и онај под редним бројем 24, а који
се односи на поменте афере.

  

На тај начин би посланици имати могућност да гласају посебно о сваком члану, а не о
извештају у целини. На тај начин би потенцијално спорне афере могле испасти из
извештаја. Шта ће бити епилог овог предлога знаће се данас након седнице Европског 
парламента  на којој ће се  гласати о извештају.

  

Коментаришући овај захтев, известилац ЕП Владимир Билчик је рекао да су приоритети
системске промене и владавина права.

  

“Србија свакако мора кренути даље у решавању свих случајева криминала и корупције”,
рекао је он.

  

Коментаришући лобирање Српске напредне странке уочи седнице Европског
парламента, уредник портала Еuropean Wеstern Balcans, Немања Тодоровић Штиплија,
за Нова.рс каже да је очигледно да владајућој партији смета да се поменуте афере
подигну на европски ниво.

  

(Нова.рс)
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